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Svar på fråga 2024/25:1262 av Niels Paarup-Petersen (C) 
Polisanmälan för dans 

Niels Paarup-Petersen har frågat mig om jag har för avsikt att 

agera för att ta bort kravet på anmälan av dans, och i så fall när. 

Avskaffandet av tillståndsplikten för danstillställningar på andra 

platser än offentliga var en efterlängtad frihetsreform. 

Tillståndskravet hade länge varit omdiskuterat och upplevdes 

som byråkratiskt, onödigt och förlegat.  

Danstillställningar sker inte sällan på en begränsad yta där 

många människor samlas. Detta ökar riskerna vid utrymning och 

konsekvenserna av exempelvis en brand kan bli mycket 

omfattande. Av planerings- och beredskapsskäl är det därför 

viktigt att Polismyndigheten får information om offentliga 

danstillställningar. Därför ersattes det tidigare tillståndskravet 

med ett anmälningsförfarande för danstillställningar som 

anordnas på andra platser än offentliga. Ett sådant förfarande 

bidrar också till att uppmärksamma anordnaren på sina 

skyldigheter enligt ordningslagen och annan skyddslagstiftning. 
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En anmälan kan göras muntligt och är kostnadsfri, men den som 

lämnar oriktiga uppgifter, låter bli att anmäla eller bryter mot 

villkor riskerar straffansvar. 

Tvärtemot vad frågeställaren påstår har regeringen inte gjort det 

olagligt med s.k. spontandans på krogen. Av förarbetena till den 

aktuella lagstiftningen framgår tydligt att utebliven anmälan vid 

fall av enstaka tillfällen med spontandans faller utanför det 

straffbara området. 

De nya reglerna trädde i kraft den 1 juli 2023. Jag delar helt 

utgångspunkten att reformens inriktning var ökad frihet och jag 

följer utvecklingen för att se att den intentionen också 

förverkligas.  

Stockholm den 1 juli 2025 

 

Gunnar Strömmer 
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